

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

NO 7

FOR IMMEDIATE RELEASE
JANUARY 30, 1970

VISIT OF MR. THEO LEFEVRE

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, and the President of the Treasury Board, the Hon. C.M. Drury, today announced that Mr. Théo Lefèvre, Prime Minister of Belgium from 1961 to 1965 and now Minister of Science Policy and Programming, will make an official visit to Canada from January 31 to February 7. During his stay in Ottawa, Mr. Lefèvre will be meeting ministers, parliamentarians and other federal government officials. Mr. Lefèvre will also be going to Quebec City on February 4 where he will be received by government and university authorities. The following day, he will be in Montreal where among other activities he will visit City Hall and the University of Montreal. His visit will end with a meeting with the Ontario Minister of Trade and Development in Toronto.

VISITE DE M. THEO LEFEVRE

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, et le Président du Conseil du Trésor, M. C.M. Drury, ont annoncé aujourd'hui la visite officielle, du 31 janvier au 7 février, de M. Théo Lefèvre, premier ministre de Belgique de 1961 à 1965, et actuellement ministre de la Politique et de la Programmation scientifiques de son pays. Au cours de son séjour à Ottawa, M. Lefèvre aura des entretiens avec des ministres, des parlementaires et des fonctionnaires du gouvernement fédéral. M. Lefèvre se rendra également le 4 février à Québec où il sera reçu par les autorités gouvernementales et universitaires. Le lendemain, il est attendu à Montréal pour une visite à l'hôtel-de-ville et à l'Université de Montréal, ainsi que pour d'autres activités. La visite de M. Lefèvre se terminera par une rencontre à Toronto avec le ministre du commerce et du développement de l'Ontario.